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SIR GAWAIN AND THE GREEN KNIGHT, PEARL, and SIR ORFEO are masterpieces of a
remote and exotic age--the age of chivalry and wizards, knights and holy quests. Yet it
is only in the unique artistry and imagination of J.R.R. Tolken that the language,
romance, and power of these great stories comes to life for modern readers, in this
masterful and compelling new translation.
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感觉托老翻译的这个版本语言不是很好读……

-----------------------------
封面丑爆。因为前言和附录的小文章挺有趣所以拉到三星。至于内容本身……Sir
Gawain and the Green
Knight——说真的不是很喜欢这个翻译，过于强调还原alliteration结果成品像V字仇杀队
里那段浮夸的自白，出来的语言不甚好，读起来很别扭。Pearl——感觉稍微好一些。不
过还是想入其他译本看。Sir Orfeo——这个故事本身就挺无聊的，没什么好讲（。

-----------------------------
Just dreadful. Medieval literature is just not for me despite its eloquence and neat
rhyming scheme. Loads of biblical references.

-----------------------------
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